
感谢信 
尊敬的无锡艾斯坦汽车零部件有限公司：  

您好！  

回顾 2021 年，我们非常高兴的通知您，在过去的一年里，贵公司

的产品无论是零公里的供货质量还是短期的售后千车故障率都达到

了年初我们共同签署的质量控制目标的要求。这离不开贵公司各部门

共同的努力以及您对于质量工作的重视和大力支持，在此向您以及您

的团队表达上汽大众动力总成质保衷心的感谢！ 

抚今追昔，展望未来，在新的一年里，希望贵公司能够一如既往

的继续保持良好的产品质量和双方良好的合作态势。 

 

                Ferenc Juhasz  李秀海 

                                   上汽大众动力总成质量保证 

                      2022.01.05 

Congratulation Letter 
Dear Wuxi Estamp. Automotive Component Co.,LTD， 

Reviewing the passed 2021, we are glad to inform you that both zero-kilometer  

quality and short-term failure rate per thousand cars of the products of your company 

in the past year have achieved the quality control objectives that we signed together in 

the beginning of this year. This achievement is inseparable from the joint efforts of 

various departments of your company as well as the high value and support that you 

have paid to quality assurance. We want to express our sincere appreciation to you 

and your team. 

We hope your company can maintain the product quality and keep our 

harmonious cooperation in the next year. 

              Ferenc Juhasz and Li Xiuhai 

Powertrain Quality Assurance Dept. of SVW 

                                       2022.01.05  


